
PROTOKÓŁ NR VII/19 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 25 kwietnia 2019 r. 

 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum 

Kultury w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy 

Gródek. Protokołowała Katarzyna Matowicka – Inspektor Ochrony Danych w Urzędzie 

Gminy Gródek.  

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady VII Sesji Rady 

Gminy, przywitał Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy Gródek, Radnych Rady 

Gminy oraz zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 14 radnych, w obradach 

uczestniczy 14 Radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach VII Sesji Rady Gminy podczas 

stwierdzania quorum:    

1. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

2. Radny Wieczysław Gościk, 

3. Radna Dorota Popławska, 

4. Radna Małgorzata Popławska, 

5. Radna Katarzyna Rogacz, 

6. Radny Grzegorz Borkowski, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Monika Ratyńska, 

9. Radna Anna Petelska, 

10. Radny Mirosław Nos, 

11. Radny Marek Antonowicz, 

12. Radny Jerzy Gryc, 

13. Radny Andrzej Wysocki, 

14. Radna Iwona Kalinowska. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów i gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu) 
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 Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożone są 

protokoły obrad V i VI Sesji Rady Gminy Gródek. W trakcie dzisiejszej Sesji, Radni mogą 

wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołów, po czym zostaną one przyjęte i podpisane. 

 

Ad. 2   

 

Następnie Przewodniczący poinformował, iż porządek obrad został przesłany Radnym 

wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi 

do przedstawionego porządku obrad. 

 Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady odczytał porządek, a następnie poddał go pod głosowanie 

jawne. 

 

Głosowało 14 radnych: 

za – 14,   

przeciw - 0,   

wstrzymujących się - 0 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że porządek obrad VII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami 

Pozarządowymi w 2018 r. 

6. Sprawozdanie z monitorowania Programu Rozwoju Gminy Gródek na lata 2015-2020. 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku 

za 2018 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 

Centrum Kultury w Gródku za 2018 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki 

Publicznej w Gródku za 2018 r. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków 

lokalnych na terenie gminy Gródek, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia przysługującego inkasentom z tego tytułu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości. 

15. Zapytania i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Przyjęcie protokołu obrad V i VI Sesji Rady Gminy Gródek. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

 (Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały 

zrealizowane.    

 

Ad. 3 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek przedstawił informację o pracy Wójta w 

okresie międzysesyjnym. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja 

o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym została przyjęta.  

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady wskazał, że ocenę zasobów pomocy społecznej Gminy Gródek za 

2018 r. Radni otrzymali wraz zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

 

 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku Jolanta Bójko 

przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej Gminy Gródek za 2018 r. Wskazała, że 

zgodnie z art. 16a ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej gmina i powiat oraz 
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samorząd województwa zobowiązani są do sporządzenia corocznie oceny zasobów pomocy 

społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społeczno-demograficznej, która w 

szczególności winna obejmować: infrastrukturę, kadrę, organizacje pozarządowe, nakłady 

finansowe ponoszone na zadania pomocy społecznej oraz informacje o osobach i rodzinach 

korzystających z pomocy społecznej. Kierownik podała, że według stanu na dzień 31 grudnia 

2018 r. liczba ludności Gminy Gródek wyniosła 5283 osób. Na przełomie lat 2012 – 2018 

liczba ludności spadła o 6,21 %.  

Radny Jerzy Gryc poprosił o wyjaśnienie, czy liczba bezrobocia wskazana na stronie 

6 sporządzonego sprawozdania dotyczy gminy Gródek. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku Jolanta Bójko 

wskazała, że liczba bezrobotnych w ilości ponad 4419 osób dotyczy całego powiatu 

białostockiego. 

Radna Monika Ratyńska poprosiła o sprecyzowanie spadku liczby ludności na 

terenie Gminy Gródek. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku Jolanta Bójko 

wskazała, że spadek liczby ludności jest spory aczkolwiek nie dysponuje danymi dotyczącymi 

konkretnej liczby w każdym roku. Można stwierdzić, że co roku się pojawia i jest on 

widoczny.  

 

(Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Gródek za 2018 r. stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady wskazał, że Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy 

Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi w 2018 r. Radni otrzymali wraz 

zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie i było ono szczegółowo omawiane na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek.   

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami 

Pozarządowymi w 2018 r. przedstawiła Agnieszka Lisowska inspektor w Urzędzie Gminy 

Gródek, podała, że zgodnie z art. 5a ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, organ wykonawczy jednostki samorządu 

terytorialnego, nie później niż do dnia 31 maja każdego roku, jest obowiązany przedłożyć 

organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego oraz opublikować w Biuletynie 

Informacji Publicznej sprawozdanie z realizacji programu współpracy za rok poprzedni. W 

2018 r. współpraca Gminy Gródek z organizacjami pozarządowymi odbywała się w oparciu o 
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„Program Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na 2018 r.”, zwany 

dalej „Programem”, uchwalony uchwałą Nr XXXVI/290/17 Rady Gminy Gródek z dnia 29 

grudnia 2017 r. Współpraca Gminy Gródek z organizacjami pozarządowymi w 2018 r. 

obejmowała zarówno finansową, jak i pozafinansową formę współpracy, w szczególności: 

zlecanie organizacjom realizacji zadań publicznych na zasadach określonych w ustawie,               

w formie powierzania albo wspierania wykonywania zadań publicznych, wraz                                     

z udzieleniem dotacji na finansowanie albo dofinansowanie ich realizacji; wzajemne 

informowanie się o planowanych kierunkach działalności; konsultowanie z organizacjami 

projektów aktów normatywnych w dziedzinach dotyczących ich działalności statutowej; 

tworzenie wspólnych zespołów o charakterze doradczym i inicjatywnym -  uczestnictwo w 

pracach komisji konkursowej; informowanie o potencjalnych źródłach finansowania i 

zasadach udzielania dotacji; nieodpłatne udostępnianie obiektów sportowych oraz innych 

obiektów użyteczności publicznej; publikacji informacji w gazecie lokalnej „Wiadomości 

Gródeckie – Haradockije Nawiny”; prowadzenie bazy danych organizacji działających na 

terenie Gminy oraz udostępnianie wykazu na stronie internetowej Gminy Gródek. W 2018 r. 

Wójt Gminy Gródek ogłosił 3 otwarte konkursy ofert obejmujące zadania w następujących 

zakresach: działania i inicjatywy promujące Gminę Gródek i jej dziedzictwo kulturowe w 

sferze kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji; świadczenie specjalistycznych usług 

opiekuńczych w sferze ochrony i promocji zdrowia; popularyzacja, organizacja i prowadzenie 

zajęć sportowych. Na realizację zadań publicznych w wyżej wymienionych obszarach w  

2018 r. przeznaczono kwotę 127.000,00 zł.  

 

Żadnych pytań do przedstawionego Sprawozdania nie było, w związku z czym 

Przewodniczący Rady stwierdził, że pkt 5 porządku obrad został zrealizowany.  

  

(Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi w 2018 r. stanowi 

Załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk wskazał, że Sprawozdanie z 

monitorowania Programu Rozwoju Gminy Gródek na lata 2015-2020 Radni otrzymali wraz z 

zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Lilia Waraksa Zastępca Wójta wskazała, że Program Rozwoju Gminy Gródek na 

lata 2015-2020 został przyjęty uchwałą Nr XVIII/47/16 Rady Gminy Gródek z dnia 27 
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kwietnia 2016 r. Podała, że jest to dokument programowy, stworzony na potrzeby aktualnego 

procesu aplikacyjnego o środki zewnętrzne, stworzony w oparciu o liczne konsultacje 

społeczne. Program zakłada też monitoring i ewaluację prowadzoną przez Strategiczną Grupę 

Rozwoju, a także okresowe sprawozdanie z monitorowania Programu sporządzone przez 

Zespół Monitorujący raz na dwa lata. Niniejsze okresowe sprawozdanie, zgodnie z 

rekomendacjami określonymi w procedurze monitoringu Programu, zawiera opis w formie 

tabelarycznej stanu realizacji Programu w latach 2015-2018, z wyszczególnieniem 

zaplanowanych zadań i działań dla każdego z celów. Zastępca Wójta przykładowo podała, że 

w tabeli Nr 1 na zaplanowane działania w zakresie realizacji celu operacyjnego jakim jest 

poprawa jakości powiązań komunikacyjnych na 11 zadań z zakresu dróg gminnych 6 zadań 

zostało wykonanych, 2 są w trakcie realizacji. Lilia Waraksa zwróciła się z prośbą do 

Radnych aby w swoich tabelach w pkt 18 nanieśli zmianę, albowiem na dzień sporządzenia 

sprawozdania nie było jeszcze takiej wiedzy, a mianowicie, że wniosek na przebudowę ul. 

Kolejowej w Waliłach-Stacji i przebudowę ul. Ogrodowej, Wąskiej i Spółdzielczej w Gródku 

podlega jeszcze ocenie i jest szansa, że uda nam się pozyskać dofinansowanie na realizację 

tych zadań. W przypadku dróg powiatowych, na 10 zaplanowanych do realizacji odcinków, 4 

zostały wykonane, jeden jest w trakcie realizacji tj. Bobrowniki – Łużany. W przypadku 

ochrony środowiska na 18 zaplanowanych zadań 10 zostało zrealizowanych, w 4 podjęto 

działania, a 2 są na etapie przetargów. Wiele zadań ma charakter ciągły, np. wsparcie 

nauczycieli w zakresie kształcenia doskonalenia zawodowego.        

 

  Radna Małgorzata Popławska zapytała czy inwestycja dotycząca Góry Zamkowej 

zostanie zrealizowana do 2020 r. oraz jak ma zostać zrealizowana wymiana rur azbestowych.  

 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza wskazał, że w ramach Lokalnej Grupy Działania 

Puszcza Knyszyńska w bieżącym roku ma zostać ogłoszony konkurs z tej właśnie tematyki. 

Na etapie planowania gdzie poszczególne gminy zgłaszały zadania do realizacji, Gmina 

Gródek poinformowała, iż planuje wykonać Zagospodarowanie Góry Zamkowej wraz z 

przebudową ul. Zamkowej w ramach rewitalizacji. Bez pozyskania dofinasowania, nie jest 

możliwa realizacja tego zadania. Niekiedy termin rozpoczęcia inwestycji się wydłuża, 

chociażby z uwagi na przesunięcia w ogłoszeniach o konkursach i procedurach 

przetargowych, czy też z uwagi na inne okoliczności. Ponadto, Wójt Gminy dodał, że jeżeli 

chodzi o rury azbestowe to w przypadku budowy poszczególnych linii wodociągowej, tudzież 
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modernizacji dróg, poszczególne rury zostaną wymienione. Powyższe potwierdził Pan 

Mirosław Gryko Kierownik Komunalnego Zakładu Budżetowego.       

 

Lilia Waraksa Zastępca Wójta wskazała, że Program Rozwoju Gminy Gródek na 

lata 2015-2020 był tworzony w roku 2015, gdzie nie było jeszcze informacji dotyczących 

konkretnych programów na dofinansowania. Przedmiotowy Program był tworzony w oparciu 

o zgłaszane potrzeby mieszkańców, w ramach przeprowadzonych ankiet.   

 

Więcej pytań do przedstawionego Sprawozdania nie było, w związku z czym 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z monitorowania Programu Rozwoju 

Gminy Gródek na lata 2015-2020 zostało przyjęte.  

 

(Sprawozdanie z monitorowania Programu Rozwoju Gminy Gródek na lata 2015-2020 stanowi Załącznik Nr 8 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady - Wieczysław Gościk podał, że Sprawozdanie z wykonania 

budżetu Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku za 2018 r. Radni otrzymali wraz z 

zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Sprawozdanie z wykonania budżetu Komunalnego 

Zakładu Budżetowego w Gródku za 2018 r. zostało również omówione na posiedzeniu 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r.   

 

Anna Markiewicz Główna Księgowa Komunalnego Zakładu Budżetowego w 

Gródku przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Komunalnego Zakładu 

Budżetowego w Gródku za 2018 r. Wskazała, że Zakład nie posiada osobowości prawnej i nie 

prowadzi działalności gospodarczej. Przychody ogółem w 2018 r. wyniosły 2 301 660,00 zł 

zgodnie z planem finansowym, natomiast koszty były zaplanowane na kwotę 2 237 802,77 zł, 

niemalże w 100% został zrealizowany plan wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń. Stan 

zatrudnienia w KZB na dzień 31.12.2018 r. to 14 osób. Główne źródła przychodów stanowią 

wpływy z usług związanych z gospodarką ściekową, oczyszczaniem terenu gminy, 

dostarczaniem wody, sprzedażą energii cieplnej, gospodarką mieszkaniową oraz pracą 

sprzętu. Komunalny Zakład Budżetowy otrzymuje również dotacje przedmiotowe tj. dopłatę 

do 1 m3 ścieków oraz celowe.    
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 Radny Jerzy Gryc zapytał na jakie czynności składa się kwota tytułem delegacji i 

dlaczego kwota za usługę koparki jest tak wysoka. Radny podał, że w jego ocenie, obecnie na 

rynku można wynająć koparkę za kwotę ok. 100 zł brutto. Wskazał, że ustalona cena może 

doprowadzić do tego, że nikt nie będzie chciał korzystać z usług KZB.  

  

 Anna Markiewicz Główna Księgowa Komunalnego Zakładu Budżetowego w 

Gródku podała, że jeżeli chodzi o delegację to kwota jest wypłacana ryczałtem, dla dwóch 

osób i jest to kwota 6 tys. zł rocznie. Pozostałe koszty na tym paragrafie stanowią szkolenia i 

wyjazdy na badania lekarskie, ewentualnie inne w zależności od potrzeb. Cena za koparkę 

została ustalona i wprowadzona do cennika. Oszacowana została w oparciu o realny koszt 

wynajmu tego sprzętu, biorąc pod uwagę rocznik sprzętu, jego eksploatację i koszt 

utrzymania.  

 

Mirosław Gryko Kierownik KZB podał, że kwota za wynajem koparki jest kwotą 

niezmienną ze względu na panujące warunki atmosferyczne. Prywatne firmy ustalają ceny w 

zależności od klienta czy też pory roku.        

 

Więcej pytań i uwag do omawianego sprawozdania nie było, w związku z czym 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z wykonania budżetu Komunalnego 

Zakładu Budżetowego w Gródku za 2018 r. zostało przyjęte. 

 

(Sprawozdanie z wykonania budżetu Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku za 2018 r. stanowi Załącznik Nr 9 

do niniejszego protokołu) 
 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady podał, że projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury w Gródku za 2018 r. Radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Wskazał, że projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r. Nadto, informacja z działalności Gminnego 

Centrum Kultury była przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych w dniu 23 kwietnia 2019 r.  

 

Małgorzata Grochowska Główna Księgowa Gminnego Centrum Kultury w Gródku 

przedstawiła po krótce omawiane w tym punkcie sprawozdanie. Podała, że przychody ogółem 
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wyniosły 802 583,91 zł, koszty 807 066,60 zł, zaś dochody 757 417,31 zł, strata podatkowa wyniosła 

4 482,69 zł, wynikająca z amortyzacji i jej zaksięgowania. Przychody głównie stanowi dotacja 

organizatora. GCK otrzymuje też dotacje z budżetu MSWiA oraz NCK, oraz przychody własne z 

tytułu wynajmu pomieszczeń i sprzętu, sprzedaży gazety i darowizny. Szczegółowe rozliczenia 

stanowią tabele do załączonego sprawozdania.  

 

Żadnych pytań i uwag do omawianego projektu nie zgłoszono. 

 

Projekt uchwały był tematem posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r. Przewodniczący Komisji Grzegorz Borkowski 

poinformował, że w dniu 24 kwietnia 2019 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury w Gródku za 2018 r. 

Głosowało 14 radnych: 

za – 14  

przeciw – 0   

wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury w Gródku za 2018 r. 

została podjęta.  

(Uchwała Nr VII/56/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Centrum 

Kultury w Gródku za 2018 r. stanowi Załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady - Wieczysław Gościk podał, że projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Gródku za 2018 r. Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Ponadto, omawiany projekt 

uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i 

Rolnictwa w dniu 24 kwietnia ponadto, informacja z działalności Biblioteki Publicznej w 

Gródku za 2018 r. została umówiona na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych.  
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Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Gródku przedstawiła Halina 

Korgol Główna Księgowa Biblioteki Publicznej w Gródku. Podane zostało, że przychody 

uzyskane przez  Bibliotekę w  2018 r. wyniosły 251 000,00 zł w tym dotacja z budżetu gminy 

i z MKiDN na zakup w księgozbioru. Rok 2018 Biblioteka zamknęła zyskiem w wysokości 

90,57 zł. Stan zatrudnienia na dzień 31.12.2018 r. wynosił 4 osoby, z czego 3 osoby 

zatrudnione w pełnym wymiarze czasu pracy. W wyniku sporządzonego AUDYTU z RODO, 

Biblioteka w 2019 r. będzie zobowiązana do poniesienia dodatkowych kosztów tytułem 

zakupu zabezpieczeń informatycznych, nowego serwera,  zakupu dodatkowych mebli i 

zabezpieczeń do nich.  

 

Radna Monika Ratyńska zapytała, jak obecnie wygląda funkcjonowanie filii 

Biblioteki w Załukach, kiedy będzie czynna? 

Kierownik Biblioteki Publicznej w Gródku Elżbieta Mieleszko-Jarocka wskazała, 

że jest osoba zatrudniona na pełen etat, która 3 dni pracuje w Załukach i 2 dni w Gródku. 

Obecnie przebywa na zwolnieniu lekarskim, ale zdarza się że na krótki okres czasu wraca do 

pracy. W czasie, kiedy pracownicy nie było zawierane były umowy zlecenia z inną osobą. 

Prawdopodobnie w okresie wakacyjnym będzie poszukiwana osoba na zastępstwo, już na 

dłuższy i stały okres, wtedy funkcjonowanie filii w Załukach nie powinno być zakłócone.   

 

Więcej pytań i uwag do omawianego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji o zajęcie stanowiska. Przewodniczący Komisji Grzegorz 

Borkowski poinformował, że w dniu 24 kwietnia 2019 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt.  

 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Gródku za 2018 r. 

Głosowało 14 radnych: 

za – 14  

przeciw – 0   
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wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Gródku za 2018 r. została 

podjęta jednogłośnie.  

(Uchwała Nr VII/57/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki 

Publicznej w Gródku za 2018 r. stanowi Załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady - Wieczysław Gościk podał, że projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. Wskazał, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek omówił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. Podał, że projekt ten dotyczy realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1282B Krynki-

Kruszyniany-Łużany-Bobrowniki na odcinku granica powiatu – Łużany – Bobrowniki (Gm. 

Gródek)” współfinansowanego ze środków Programu Współpracy Transgranicznej Polska-

Białoruś-Ukraina 2014-2020. Projekt tej uchwały został opracowany z uwagi na skierowany 

przez Powiat Białostocki wniosek o zwiększenie pomocy finansowej z budżetu gminy z 

uwagi na wynik postępowania przetargowego.  

 

Radny Mirosław Nos poprosił o doprecyzowanie o jakim odcinku drogi jest mowa i 

czy chodzi o dofinansowanie w połowie kosztów drogi powiatowej? 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek wskazał, że w projekcie uchwały jest mowa 

o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie w 50 % do 

budowy drogi powiatowej Krynki-Kruszyniany-Łużany-Bobrowniki na odcinku granica 

powiatu – Łużany – Bobrowniki. Gmina Gródek w ramach zadania współfinansowanego ze 

środków Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Białoruś-Ukraina 2014-2020, 

realizować będzie po swojej stronie dodatkowo niewielki odcinek drogi gminnej. 

Dofinansowanie w ramach tego zadania wynosi 90 %.    
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Więcej pytań i uwag do omawianego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji o zajęcie stanowiska. Przewodniczący Komisji Grzegorz 

Borkowski poinformował, że w dniu 24 kwietnia 2019 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt.  

 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych.  

Głosowało 14 radnych: 

za – 14  

przeciw – 0   

wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych została podjęta jednogłośnie.  

(Uchwała Nr VII/58/19 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych stanowi Załącznik Nr 12 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady - Wieczysław Gościk podał, że projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r. Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. Wskazał, że projekt uchwały szczegółowo był omawiany na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 

kwietnia 2019 r. 

Marta Popławska Skarbnik Gminy Gródek omówiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r. Podała, że zmiany w planie dochodów i 

wydatków zostały wprowadzone na podstawie informacji z Krajowego Biura Wyborczego 
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Delegatura w Białymstoku o przyznaniu dotacji celowej na finansowanie zadań wyborczych, 

Wojewody Podlaskiego, wniosku Dyrektora Szkoły Podstawowej w Gródku, wniosku 

Kierownika Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej UGG, Starosty Powiatu 

Białostockiego.   

 

Radna Małgorzata Popławska zapytała, kim są odbiorcy wrażliwi wskazani w 

zmianach do budżetu i czego to dotyczy? 

Marta Popławska Skarbnik Gminy Gródek podała, że mowa tu jest o dodatkach 

energetycznych których wnioski realizowane są przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Gródku i przysługuje osobom, którym przyznane są dodatki mieszkaniowe.  

  

Więcej pytań i uwag do omawianego projektu nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r., 

poprosił Przewodniczącego Komisji o zajęcie stanowiska. Przewodniczący Komisji Grzegorz 

Borkowski poinformował, że w dniu 24 kwietnia 2019 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt.  

 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Gródek na 2019 r. 

Głosowało 14 radnych: 

za – 14  

przeciw – 0   

wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r. została podjęta jednogłośnie.  

(Uchwała Nr VII/59/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r. stanowi Załącznik 

Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 



 14 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady - Wieczysław Gościk podał, że projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków lokalnych na terenie gminy Gródek, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia przysługującego 

inkasentom z tego tytułu Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Wskazał, że projekt uchwały szczegółowo był omawiany na posiedzeniu Komisji Gospodarki, 

Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r. 

 

Marta Popławska Skarbnik Gminy Gródek podała, że w związku z przeprowadzonymi 

wyborami na sołtysa, należało zmienić poprzednio obowiązującą uchwałę i określić nowych 

inkasentów. Zasady poboru oraz wysokość wynagrodzenia nie uległy zmianie.  

 

Żadnych pytań i uwag do omawianego projektu nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r., 

poprosił Przewodniczącego Komisji o zajęcie stanowiska. Przewodniczący Komisji Grzegorz 

Borkowski poinformował, że w dniu 24 kwietnia 2019 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt.  

 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie 

określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków lokalnych na terenie gminy Gródek, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia przysługującego 

inkasentom z tego tytułu.  

Głosowało 14 radnych: 

za – 14  

przeciw – 0   

wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków lokalnych na terenie gminy Gródek, 
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wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia przysługującego 

inkasentom z tego tytułu została podjęta jednogłośnie.  

(Uchwała Nr VII/60/19 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków lokalnych 

na terenie gminy Gródek, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia przysługującego 

inkasentom z tego tytułu stanowi Załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady - Wieczysław Gościk podał, że projekt uchwały w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Wskazał, że projekt uchwały 

szczegółowo był omawiany na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r. 

 

Urszula Wołosewicz podinspektor w Urzędzie Gminy Gródek podała, że jest to 

analogiczna uchwała do tej omawianej poprzednio i jest związana z przeprowadzonymi 

wyborami na sołtysa. Należało zmienić poprzednio obowiązującą uchwałę i określić nowych 

inkasentów. Zasady poboru oraz wysokość wynagrodzenia nie uległy zmianie.  

 

Żadnych pytań i uwag do omawianego projektu nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r., 

poprosił Przewodniczącego Komisji o zajęcie stanowiska. Przewodniczący Komisji Grzegorz 

Borkowski poinformował, że w dniu 24 kwietnia 2019 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt.  

 

Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  
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Głosowało 14 radnych: 

za – 14  

przeciw – 0   

wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została podjęta 

jednogłośnie.  

(Uchwała Nr VII/61/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso stanowi 

Załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 14  

Przewodniczący Rady - Wieczysław Gościk podał, że projekt uchwały w sprawie 

udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. Wskazał, że projekt uchwały szczegółowo był omawiany na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 

kwietnia 2019 r. 

 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek wskazał, że omawiany projekt uchwały 

dotyczy lokalu nr 4 przy ul. Michałowskiej 9. Najemca zamieszkuje lokal od 2004 r. 

Bonifikata dla najemców jest kwestią indywidulaną i uznaniową. Ogólne zasady udzielania 

bonifikat określa uchwała Nr XXI/161/12 Rady Gminy Gródek z dnia 27 czerwca 2012 r. Na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Radni zaproponowali udzielenie 

bonifikaty w wysokości 30% ceny zbycia nieruchomości tj. 15 390,00 zł.  

Radny Jerzy Gryc podniósł kwestię, iż obecnie jest prowadzone postępowanie 

sądowe z udziałem najemcy lokalu, i w jego ocenie należałoby odroczyć podjęcie tejże 

uchwały do czasu zakończenia prowadzonego postępowania.  

Radca prawny Wojciech Srocki podał, że Wójt Gminy Gródek w lutym 2019 r. 

wydał zarządzenie o sprzedaży tego lokalu, które przez pełnomocnika Państwa X zostało 

zaskarżone do Wojewody Podlaskiego. Po udzieleniu ze strony Gminy odpowiedzi, 

Wojewoda nie znalazł podstaw prawnych do tego aby przedmiotowy lokal nie mógłby być 
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przedmiotem obrotu, tj. nie mógłby być sprzedany w drodze przetargowej, bądź 

bezprzetargowej. Natomiast w kwestii poruszonej przez radnego Jerzego Gryca, wskazał, że 

sprawa ta jest czysto sąsiedzka nie jest ona związana z możliwością sprzedaży tego lokalu. 

Wskazał, że ostateczna decyzja dotycząca sprzedaży tego lokalu będzie spoczywała na 

notariuszu, który podpisze bądź odmówi podpisania aktu notarialnego. Na chwilę obecną 

sprawa sensu stricto nie dotyczy kwestii własnościowych.    

Radny Jerzy Gryc wskazał, że w jego ocenie osoba nabywająca lokal może nie być 

świadoma w jakie prawa i obowiązki wchodzi, ponadto podał, że pełnomocnik drugiej strony 

przedstawił swoje stanowisko do Rady które jeszcze nie dotarło, w związku z czym 

zaproponował aby wstrzymać się z podjęciem niniejszej uchwały.     

Radca prawny Wojciech Srocki podał, że podjęcie uchwały w kwestii udzielenia 

bonifikaty nie jest zobowiązaniem organu, w osobie Wójta, do sprzedaży tego lokalu. Co do 

ochrony osoby nabywającej r. pr. wskazał, że jeżeli osoba, która jest potencjalnym nabywcą 

nie wie jaki jest stan prawny i techniczny nieruchomości nie decyduje się na wystąpienie z 

wnioskiem o jego wykup.  

 

Więcej pytań i uwag do omawianego projektu nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w dniu 24 kwietnia 2019 r., 

poprosił Przewodniczącego Komisji o zajęcie stanowiska. Przewodniczący Komisji Grzegorz 

Borkowski poinformował, że w dniu 24 kwietnia 2019 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia 

bonifikaty od ceny nieruchomości.  

 

Głosowało 14 radnych: 

za – 11  

przeciw – 2   

wstrzymujących się – 1 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości została podjęta. 

(Uchwała Nr VII/62/19 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości stanowi Załącznik 

Nr 16 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.15 

 

Radna Katarzyna Rogacz złożyła prośbę w imieniu Sołtysa wsi Kołodno, o ustawienie 

tablicy ogłoszeń we wsi  Zasady. 

 

Radny Grzegorz Borkowski zapytał czy na odcinku drogi Bobrowniki–Chomontowce 

będzie położona trzecia warstwa pospółki. Podał też drugą sprawę. W wyniku poszerzenia 

drogi na odcinku Bobrowniki-Gobiaty powstały zakrzaczenia. Zakrzaczenia co prawda były 

usuwane dwa tygodnie temu, lecz nie wszystkie zostały usunięte. Zawnioskował o usunięcie 

pozostałości celem poprawy bezpieczeństwa.  

  

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek wskazał, iż sprawa wycinki krzaków na odcinku 

drogi Bobrowniki-Gobiaty odbywała się pod nadzorem Zarządu Dróg Powiatowych. Podał, iż 

w niedługim czasie będzie miał spotkanie z Inspektorem Nadzoru i ta kwestia zostanie mu 

zgłoszona. Natomiast w sprawie położenia trzeciej warstwy pospółki na odcinku drogi 

Bobrowniki–Chomontowce z informacji uzyskanych od Powiatu Białostockiego, 

prawdopodobnie będzie to dokonane w ramach naprawy pogwarancyjnej. 

 

Radny Jerzy Gryc zgłosił dwie sprawy. Pierwsza z nich dotyczyła udrożnienia rowu i 

przepustu wokół działek ogrodu działkowego pod nazwą Boryk oraz pod ul. Szkolną w 

Gródku. Druga dotyczyła złożonego wniosku do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad, w sprawie usunięcia najazdów po obu stronach  mostu na rzece Płoska na drodze 

krajowej Nr 65 w Królowym Moście. Poinformował, iż z odpowiedzi na wniosek jaka 

wpłynęła na jego ręce, wynika, że sprawa jest w toku i wkrótce będzie miała pozytywne 

zakończenie. 

 

Radny Marek Antonowicz zwrócił się z wnioskiem w imieniu mieszkańców, 

zamieszkujących końcową część miejscowości Gródek, od strony Bielewicz i Straszewa. 

Sprawa dotyczy zorganizowania transportu przez prywatnego przewoźnika, tak aby pierwszy 
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i końcowy przystanek znajdował się tuż za znakiem informującym o nazwie miejscowości 

Gródek. 

 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek wskazał, iż sprawa jest mu znana. Właścicielowi 

firmy ten problem również został już zgłoszony. Kwestią problematyczną jest brak warunków 

do zawracania się autobusu w miejscu, w którym wnioskowane jest ustawienie przystanka.   

 

Radna Grażyna Kubiak zgłosiła sprawę zatkanych studzienek na ul. Tartacznej w Waliłach 

Stacji. Druga sprawa podjęta przez Radną dotyczyła zapytania o możliwość przyłączenia 

mieszkańców nie będących uczestnikami projektu, do Internetu za pomocą światłowodów. 

 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek podał, że z informacji przez niego uzyskanych, 

studzienki były dwa tygodnie temu bardzo dokładnie oczyszczone przez wykonawcę 

inwestycji i nic więcej w tej kwestii nie da się zrobić. Jedynym rozsądnym rozwiązaniem jest 

budowa nowych dodatkowych studzienek, co wiąże się ze sporządzeniem nowego projektu i 

zabezpieczeniem środków na wykonanie dodatkowego zadania. Okres trwałości projektu pn.: 

„Internet szansą rozwoju mieszkańców Gminy Gródek” kończy się w następnym roku. Po 

jego zakończeniu, w sytuacji kiedy przykładowo firma przejmie obsługę tego światłowodu, 

będzie możliwość podpięcia się innych mieszkańców do Internetu, oczywiście w ramach 

istniejących możliwości technicznych. 

 

Radny Mirosław Nos podał, iż przyłącza się do wniosku zgłoszonego przez Radnego Marka 

Antonowicza, o zorganizowanie przez prywatnego przewoźnika dodatkowego kursu do 

Białegostoku o takiej godzinie, która umożliwi dotarcie do pracy mieszkańcom Gródka, 

którzy pracują w Białymstoku na nocną zmianę. 

 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek w oparciu o zgłoszone wnioski zaproponował 

zorganizowanie spotkania z właścicielem prywatnej firmy przewożącej osoby z udziałem 

radnych. Na spotkaniu będzie możliwość osobistego zgłaszania propozycji w zakresie 

dodatkowych kursów tudzież innych uwag. Chęć uczestnictwa w spotkaniu spośród Radnych 

zgłosili: Jerzy Gryc, Mirosław Nos, Monika Ratyńska. 
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Ad.16 

Sołtys wsi Wiejki Iwona Bilkiewicz poruszyła po raz kolejny temat ustawienie tabliczek z 

numeracją domów, w szczególności na kolonii. 

 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek podkreślił, że w najbliższym czasie zadanie w 

zakresie objęcia numeracją w poszczególnych miejscowościach zostanie zlecone do 

wykonania. Podkreślił, że w pierwszej kolejności ustawieniem tabliczek z numeracją domów 

obejmie właśnie te zgłoszone wsie  jak Wiejki, Bielewicze. 

 

Sołtys wsi Bielewicze Henryk Gorodowienko podniósł trzy kwestie. Pierwsza drogi 

Bielewicze – Straszewo o jej naprawienie, druga kwestia usunięcia topoli, które rosną obok 

świetlicy w Bielewiczach, trzecia to jakie są możliwości aby jeździł autobus przez wieś. 

 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek przyjął do wiadomości poruszone przez Sołtysa wsi 

Bielewicze zarówno kwestie o naprawie drogi, jak i sprawę dojazdu autobusu do wsi. Będzie 

to rozpatrywane w późniejszym terminie. Natomiast w sprawie usunięcia topoli Wójt 

poinformował, że jest pozwolenie na ich wycięcie oraz firma która ma wykonać zadanie.  

 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk  poinformował, że na jego ręce wpłynął wniosek 

od mieszkańca gminy Pana Józefa Koraba o zmianę napisu na pomniku w parku. 

Przewodniczący przedstawił też pozytywną opinię Komisji Ścigania Przeciwko Narodowi 

Polskiemu Instytutu Pamięci Narodowej w sprawie napisu na pomniku. Zaopiniowany napis 

ma następujące brzmienie: ”Pamięci poległych w latach 1939-1945 na terenie Gminy Gródek. 

Mieszkańcy Gminy 2019”. 

 

Radna Katarzyna Rogacz Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Gminy Gródek oświadczyła, że wszyscy członkowie komisji, na 

posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 2019 r. jednogłośnie zaakceptowali propozycję napisu 

przesłanego przez IPN. 

 

Radny Mirosław Nos podniósł kwestie rozpatrywania anonimów, ponieważ nie stwierdzono 

aby osoba podpisująca się pod wnioskiem, który wpłynął na ręce Pana Przewodniczącego 

Rady rzeczywiście  istnieje. Poddał to ocenie radcy prawnemu. 
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Radca prawny Wojciech Srocki po konsultacji z Przewodniczącym Rady Gminy podał, że 

wskazane jest poruszenie przez radnych sprawy zawartej we wniosku, nawet jeżeli pochodzi 

od osoby anonimowej. 

 

Sołtys wsi Dzierniakowo Halina Gogiel poruszyła problem odkrzaczenia i utwardzenia 

drogi prowadzącej z Gródka do Dzierniakowa 

 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek stwierdził, że temat jest mu znany i współpracuje 

zarówno z mieszkańcami wsi Dzierniakowo, jak i z Zarządem Dróg Powiatowych. Na tą 

chwilę nie ma możliwości aby tę drogę utwardzić. Powiatowy Zarząd Dróg i Starosta Powiatu 

Białostockiego dokonując objazdu na terenie naszej gminy stwierdził, że drogi są w stanie 

przyzwoitym. Padła propozycja od Wójta aby zaprosić na sesję Rady Gminy Starostę Powiatu 

Białostockiego, tak aby umożliwić zadawanie pytań i zgłaszania uwag. 

 

Radny Jerzy Gryc złożył propozycje aby na kolejnej sesji pojawił się pan Józef Korab w 

celu przedyskutowania złożonych przez niego uwag. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionych 

na stole protokolarna protokołów V i VI Sesji Rady Gminy Gródek. W związku z powyższym 

odpowiednio poddano pod głosowanie przyjęcie protokołów: 

 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr V/19 Sesji Rady Gminy z dnia 15 marca 2019 r.” 

 

Głosowało 14 Radnych 

za – 14  

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że 

protokół V Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr VI/19 Sesji Rady Gminy z dnia 5 kwietnia 2019 r.” 

 

Głosowało 14 Radnych 
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za – 14  

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że 

protokół VI Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad VII Sesji Rady Gminy został 

wyczerpany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady VII Sesji Rady Gminy Gródek”.  

Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 13:00. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad; 

2. lista obecności radnych; 

3. lista obecności zaproszonych gości; 

4. lista obecności sołtysów; 

5. Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym; 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Gródek za 2018 r.; 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi za 2018 r.; 

8. Sprawozdanie z monitorowania Programu Rozwoju Gminy Gródek na lata 2015-2020 za okres 2015-2018; 

9. Sprawozdanie z wykonania budżetu Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku za 2018 r.; 

10. Uchwała Nr VII/56/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 

Centrum Kultury w Gródku za 2018 r.; 

11. Uchwała Nr VII/57/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki 

Publicznej w Gródku za 2018 r.; 

12. Uchwała Nr VII/58/19 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych; 

13. Uchwała Nr VII/59/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r.; 

14. Uchwała Nr VII/60/19 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia zasad poboru w drodze inkasa podatków 

lokalnych na terenie gminy Gródek, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia 

przysługującego inkasentom z tego tytułu; 

15. Uchwała Nr VII/61/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

16. Uchwała Nr VII/62/19 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości; 

17. Potwierdzenie odbioru materiałów przez radnych; 

18. Imienny wykaz głosowań radnych; 

19. Nagranie z obrad VII Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                          Katarzyna Matowicka 


